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INTERPELACJA 

w sprawie: rozpoczętego remontu ulicy Nałkowskich i dalszego funkcjonowania 
przystanku u zbiegu ulic: Nałkowskich i Żeglarskiej 

Z ogromnym zadowoleniem przyjąłem fakt rozpoczęcia tak potrzebnego, wręcz 
niezbędnego remontu ulicy Nałkowskich. Cieszę się, iż wieloletnie prośby mieszkańców, 
przedstawiane podczas moich spotkań w ramach dyżuru radnego, jak również drogą 
telefoniczną, znalazły pozytywne zakończenie. Jako radny Rady Miasta składałem w tej 
sprawie wnioski do budżetu, a także zapytania do Prezydenta Miasta. Temat remontu ul. 
Nałkowskich był też jednym z moich priorytetów i obietnicą daną mieszkańcom. 

Szczęśliwie, w efekcie wspólnych działań, została podjęta decyzja o rozpoczęciu 
tak długo oczekiwanego remontu. Obserwując jego przebieg muszę przyznać, iż pomimo 
utrudnień spowodowanych ciągłym ruchem pojazdów oraz wąskim pasem jezdni 
i koniecznością wymiany chodników przebiega on sprawnie, pod stałym nadzorem 
Zarządu Dróg i Mostów. 

W rozstrzygniętym przetargu zakres prac remontowych został ściśle określony. 
Niemniej jednak pozostają wątpliwości, o wyjaśnienie których chciałbym Pana Prezydenta 
prosić. Chodzi m.in. o zmiany jakie nastąpią po likwidacji obecnej pętli nawrotowej, która 
jest jednocześnie przystankiem końcowym, głównie dla osób przyjeżdżających nad Zalew. 
Czy po oddaniu do użytku węzła przesiadkowego u zbiegu ulic: Krężnickiej i Żeglarskiej w 
miejscu obecnej pętli pozostanie przystanek autobusowy oraz czy mieszkańcy ulicy „stara 
Nałkowskich" będą mieli w dalszym ciągu możliwość wyjazdu do ulicy Żeglarskiej? 


